

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll STYM24 23/24

Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll STYM24.pdf

Size: 128511 byte

Hash value SHA256:

7207033c632a4aac9b986f1d0b5f443c106da90e998f608a42118397578c66b7

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

ERIC FORSELL

Signed with BankID 2024-04-03 21:26 Ref: 290bdf97-7d12-4d82-8a5d-397bd3b41a49

YLVA ÖMAN

Signed with BankID 2024-04-02 17:31 Ref: 31520f7b-4b5e-491b-a468-ef9888d732aa

Henry Lars Gustav Siggelin

Signed with BankID 2024-04-02 15:50 Ref: 50e2a975-64ed-4c96-9f5c-83c2480e3f71



Protokoll

Mötets art: STYM24
Datum: Tisdag 28 mars 2024
Tid: 17:25
Plats: Zoom
Närvarande:
Ylva Öman, Ordförande
Eric Forsell, Koordinator
Elin Lerin, StudSA
Henry Siggelin, Styrelseledamot
Jacob Holst, Styrelseledamot
Tilda Byrstedt, Styrelseledamot



1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:25 av Ordförande Ylva Öman.

2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande

Eric Forsell nominerar Ylva Öman. Ylva Öman godtar.

snällt

Styrelsen beslutade

att välja Ylva Öman till mötesordförande.

- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare

Eric Forsell nominerar Henry Siggelin. Henry Siggelin godtar.

Styrelsen beslutade

att välja Henry Siggelin till justerare, tillika rösträknare

- 2.3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

Elins internet krånglar

- 2.4. Fastställande av föredragningslista

Ja det ser ju bra ut

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt kallelsen, med ovan ändring.

(Ylva är lite bakis)

3. Punkter

- 3.1. Förra mötets protokoll

Ej justerat än, *Ylva är noggrann.*

Godkände äskning för SAGA,

TINEM var på besök, STY återkommer om samarbete!

Bankade MASK- och entledigande-proppar, de gick igenom sen!

Mackan står för vinet för SM-band

- 3.2. Bokslut

Styrelsen diskuterar insatser för att hjälpa tidigare kassörer med bokslutsarbetet.

En idé om att leja någon glad maskinare för att bistå tidigare kassörer i utbyte mot någon sorts belöning diskuteras.

Belöningsformat och omfattning diskuteras.

Potentiella kandidater till att utföra arbetet diskuteras.

Insatsens belöning skulle i sådana fall antingen läggas på nästa års budget eller nuvarande års projektbudget. De olika alternativen diskuteras.

Tror ni David gråter Norrlands Guld?

Styrelsen är positiva till förslaget.

Styrelsen beslutade

att lägga David tillsammans med Revisorerna att ta fram ett konkret förslag.



3.3. Återkoppling SMART

Styrelsen diskuterar lärdomar och erfarenheter från senaste SMART. Höst-SMART jämförs med vår-SMART.

Det är nog faktiskt okej att kröka lite mer...

Återkoppling: Svep inte en flaska kir

3.4. Partypolicy

Eric Forsell yrkar på

att bordlägga följande tre punkter till nästa STYM

Styrelsen beslutade

att bifalla yrkandet.

3.5. Rekrytering SN P1

Bordlagd till nästa STYM.

3.6. Rekryteringspolicy

Bordlagd till nästa STYM.

3.7. Årsskål?

Andra sektioner brukar köra någon sorts årsskål för att hedra sina diverse årskullar. Ylva Öman lyfter förslaget att införa något liknande på maskin.

Ylva föreslår att ålägga Jubileumsgeneral att ta fram ett förslag.

Elin pratar med ÖPH om möjlighet att införa det under mottagningen.

3.8. Riddare?

Styrelsen funderar på att ta inspiration från A/F Smørekoppen och ha en mer etablerad hedersorden.

Mötet undrar om man kanske ska ta och faktiskt reglera ”§6.1 Mekanusianerorden” i Stadgarna för detta ändamål.

Ylva kontaktar Smørekoppen och frågar om ytterligare detaljer.

4. Övriga frågor

4.1. hedersutmärkelser

Styrelsen diskuterar kort hedersutmärkelser till SM. Diskussionen svävar ut till en mer allmän diskussion om utmärkelser och avtackningar.

Tilda pratar om hur det var bättre förr på sektionen fast ändå inte bättre nödvändigtvis.

4.2. Smørekoppen

Styrelsen diskuterar att följa upp Smørekoppens eventuella resa till Sverige.

4.3. Jubileumsgeneral

Styrelsen ålades av SM4 att rekrytera en Jubileumsgeneral. Ansvarsområden fördelas:

Henry ansvarar för intervjuer, Ylva slänger ihop poster, Jesper beställer marknadsföring.

4.4. Förrådshäng

Ylva startar en ny omröstning för datum...

4.5. När komma alla hem igår?

Seeent

4.6. Maskinsektionen borde ha en bal

Styrelsen anser att det är synd att maskinsektionens finaste finsittning inte har så många kuvert.



Det är väldigt trevligt att gå på andra sektioners finsittningar och det vore kul att kunna återgälda detta genom att bjuda representanter från andra sektioner.

Styrelsen diskuterar att samtala med KBM om att utöka antalet platser till nästa år eller om Festgruppens Fest 1 / Fest 2, som de senaste åren inte alltid fyllt alla platser, skulle kunna ändra format till att bli en bal.

Styrelsen är positiva till förslaget att ha en större bal årligen och funderar på att diskutera detta med KBM/FG under budgetmöten.

4.7. Ölhäfveriet

Kommer på nästa möte!

5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 18:56.

6. Koordinators mattips

Bakismat post styrelsegasque.